
 

Zpráva o činnosti odborné rady ochrany obyvatel 2014 

 

Činnosti rady byla zaměřena hlavně na školení členů JPO a obyvatel na poskytování 

první pomoci při dopravních nehodách a jiné činnosti. 

Podařilo se nám proškolit zhruba 320 členů JPO a 220 obyvatel. Domnívám se, že 

nemá smysl vnucovat jinou činnost JPO. Přes všechny neúspěchy, z naší strany, členové 

jednotek plní poslání civilní ochrany a ochrany obyvatel při zásazích všeho druhu. 

Podle mého názoru je nutné zabezpečovat týlovou činnost v případě všech požárů, 

kde zasahuje větší počet dobrovolných i profesionálních hasičů. Je nutno se o tyto členy 

postarat, aby se měli kde převléci, ohřát a v rámci možností i kulturně občerstvit. Toto by 

měla být hlavní náplň referentů CO. V dalších obdobích se zaměříme na lepší spolupráci se 

zástupci obcí. 

Přeji všem, kteří mají zájem o dobré mezilidské vztahy, hodně úspěchů a přeji si, aby 

se vztahy mezi hasiči vrátily do období našich dědů, kde si vážil jeden druhého. Je mi smutno, 

když vidím, jaká vulgarita je mezi některými tzv. hasiči. 

Přeji Vám do roku 2015 hodně štěstí a zdraví. 

 

Miroslav Plaščiak 

Vedoucí odborné rady ochrany obyvatel 


